
 

Interpelacja nr 27 

z dnia 4 czerwca 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 

 

w sprawie wywozu odpadów przez firmę Lekaro 

 
 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

Zwracamy się z zapytaniem, czy Zarząd i Rada Dzielnicy mogą podjąć kroki 

zmierzające do lepszego wywiązywania się firm Lekaro ze swoich zadań. 

Obserwujemy na podwórzach sterty niewywożonych odpadów zielonych, np. gałęzi, a 

także gabarytów. 

Z przeprowadzonych rozmów z niektórymi administratorami wynika, że normą jest, iż 

firma Lekaro nie wywiązuje się z ustalonych terminów wywozu gabarytów i nie 

dostarcza kontenerów na odpady zielone na zamówienie. W jednym znanym nam 

przypadku na zamówienie kontenera w maju zapowiedziała dostarczenie kontenera w 

połowie lipca, co uniemożliwiło skoszenie trawy. Konkretnie dotyczy to SM 

Waszyngtona i terenu zielonego przy Grochowskiej 249/251 – teren u zbiegu ulic 

Międzyborskiej i Grochowskiej. 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 


